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Zápis č. 11/2018 z 11. jednání AS FEK ZČU 
ze dne 4. 4. 2018 

 
Přítomní senátoři: Ing. Marek Čech; doc. PaedDr. Dana Egerová, Ph.D.; doc. RNDr. Mikuláš 
Gangur, Ph.D.; Ing. Dita Hommerová, Ph.D., MBA; Ing. Petr Janeček, Ph.D.; Kateřina Klailová; 
RNDr. Jan Kopp, Ph.D.; JUDr. Ing. David Martinčík, Ph.D.; Ondřej Moša; Jan Pokorný; Bc. Lucie 
Pospíšilová; Ing. Mgr. Milan Svoboda, Ph.D.; Ing. Jan Tlučhoř, Ph.D; Bc. Alena Vrbová; 
 
Omluvení senátoři: PhDr. Čestmír Jarý; Ing. Petra Taušl Procházková, Ph.D; 
 
Přítomní hosté: doc. Ing. Michaela Krechovská, Ph.D.; Ing. Kateřina Mičudová, Ph.D.; Ing. 
Hana Kunešová, Ph.D (dále v textu bez plných titulů). 
 
Přítomno: 14 senátorů (13 senátorů bylo po celou dobu) 
 AS FEK byl po celou dobu jednání pléna usnášeníschopný. 
 
Program: 

1. Volba místopředsedy AS FEK 

2. Volba člena předsednictva AS FEK za volební část akademických pracovníků 

3. Výroční zpráva FEK ZČU za rok 2017 

4. Výroční zpráva o hospodaření FEK ZČU za rok 2017 

5. Akreditační záměr pro studijní program Marketingové řízení 

6. Anotace návrhu záměru studijního programu pro Vědeckou radu FEK - Podniková 

ekonomika a management, bakalářský studijní program 

7. Anotace návrhu záměru studijního programu pro Vědeckou radu FEK - Podniková 

ekonomika a management, navazující magisterský studijní program 

8. Různé 

Předseda přivítal všechny přítomné senátory a hosty na 11. jednání AS FEK. 

Následně předseda jmenoval skrutátory – senátora Svobodu a senátora Mošu a předložil k 
hlasování návrh programu jednání. 
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Předkladatel návrhu usnesení: Předseda AS FEK JUDr. Ing. David Martinčík, Ph.D.  

Návrh usnesení: 

Akademický senát FEK ZČU schvaluje program 11. jednání AS FEK. 
 

Celkem přítomno senátorů:  13 Hlasů pro usnesení:  13 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: PROGRAM JEDNÁNÍ BYL SCHVÁLEN. 

  

1. Volba místopředsedy AS FEK 

Předseda Martinčík vyzval senátory k navržení členů volební komise pro tajnou volbu 
místopředsedy AS FEK. Na členy volební komise byli navrženi Jan Pokorný, Milan Svoboda a 
Alena Vrbová. 

Předkladatel návrhu usnesení: Předseda AS FEK JUDr. Ing. David Martinčík, Ph.D. 

Návrh usnesení: 

Akademický senát FEK schvaluje Jana Pokorného, Alenu Vrbovou a Milana Svobodu členy volební 
komise pro tajnou volbu místopředsedy AS FEK a člena předsednictva za volební část 
akademických pracovníků. 
 
 

Celkem přítomno senátorů:  13 Hlasů pro usnesení:  12 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 1 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO. 

Volební komise zvolila ze svého středu předsedu VK Jana Pokorného. 

Předseda Martinčík vyzval členy AS k návrhům na místopředsedu AS FEK. Senátorka Vrbová 
navrhla senátora Čecha. Senátor Martinčík navrhl senátora Gangura. Oba navržení souhlasili. 

V průběhu bodu se dostavil senátor Tlučhoř. 

Členové AS FEK po obdržení hlasovacích lístků přistoupili k volbě místopředsedy. 

Předseda VK Pokorný sdělil AS FEK, že bylo odevzdáno 14 hlasovacích lístků, přičemž všechny 
byly platné. Senátor Čech získal 9 hlasů a senátor Gangur 5 hlasů. Místopředsedou byl v tajné 
volbě zvolen senátor Marek Čech. 

2. Volba člena předsednictva AS FEK za volební část akademických 

pracovníků 

Předseda Martinčík vyzval členy AS k návrhům na členy předsednictva AS FEK za volební část 
akademických pracovníků. Senátor Kopp navrhl senátora Gangura, který s návrhem souhlasil. 
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Členové AS FEK za akademickou část po obdržení hlasovacích lístků přistoupili k volbě člena 
předsednictva AS FEK za volební část akademických pracovníků. 

Předseda VK Pokorný sdělil AS FEK, že bylo odevzdáno 8 hlasovacích lístků, přičemž z toho 7 
hlasovacích lístků bylo platných a 1 hlasovací lístek byl neplatný. Členem předsednictva AS 
FEK za volební část akademických pracovníků byl zvolen senátor Mikuláš Gangur. 

3. Výroční zpráva FEK ZČU za rok 2017 

Předseda Martinčík informoval, že Výroční zpráva o činnosti byla spolu s Výroční zprávou o 
hospodaření zveřejněna na webových stránkách senátu. Následně předal slovo děkance 
Krechovské, která Výroční zprávu FEK ZČU za rok 2017 stručně představila. 

Předkladatel návrhu usnesení: Děkanka doc. Ing. Michaela Krechovská, Ph.D 

Návrh usnesení: 

Akademický senát FEK ZČU schvaluje Výroční zprávu o činnosti FEK ZČU za rok 2017. 
 

Celkem přítomno senátorů:  14 Hlasů pro usnesení:  14 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO. 

  

4. Výroční zpráva o hospodaření FEK ZČU za rok 2017 

Tajemnice Mičudová seznámila členy AS se strukturou Výroční zprávy o hospodaření FEK ZČU 
za rok 2017 a upozornila na hlavní položky v příjmech a výdajích za uplynulý rok. 

Předkladatel návrhu usnesení: Děkanka doc. Ing. Michaela Krechovská, Ph.D 

Návrh usnesení: 

Akademický senát FEK ZČU schvaluje Výroční zprávu o hospodaření FEK ZČU za rok 2017. 
 

Celkem přítomno senátorů:  14 Hlasů pro usnesení:  14 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO. 

  

5. Akreditační záměr pro studijní program Marketingové řízení 

Děkanka Krechovská seznámila plénum AS se vznikem akreditačního záměru, který byl 
obligatorně diskutován na Radě oblasti vzdělávání (Ekonomické obory). Rada po diskuzi 
akreditační záměr schválila. 

Senátor Moša se zeptal na předpokládanou úroveň studovaných jazyků. Děkanka Krechovská 
odpověděla, že v jednom jazyce (němčina nebo angličtina) by měl absolvent dokázat 
komunikovat na odborné úrovni, tj. na úrovni B2. Pokud bude mít zájem, tak studijní plán 
umožňuje studium druhého jazyka. 
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Senátorka Hommerová informovala, že byla podepsána smlouva o double degree 
s německou Hochschule Hof. 

Předkladatel návrhu usnesení: Děkanka doc. Ing. Michaela Krechovská, Ph.D 

Návrh usnesení: 

Akademický senát FEK ZČU doporučuje VR FEK schválit akreditační záměr studijního programu 
Marketingové řízení. 
 

Celkem přítomno senátorů:  14 Hlasů pro usnesení:  14 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO. 

  

6. Anotace návrhu záměru studijního programu pro Vědeckou radu FEK - 
Podniková ekonomika a management, bakalářský studijní program 

Děkanka Krechovská představila anotaci návrhu záměru studijního programu Podniková 
ekonomika a management v bakalářském studiu. 

Senátor Moša se zeptal na předpokládaný počet přijímaných studentů ve vztahu se záměrem 
v anotaci. Děkanka Krechovská odpověděla, že se jedná o počet cca 150 studentů, který byl 
konzultován s dr. Kunešovou jako bývalou proděkankou, do jejíž kompetence spadala tato 
oblast. 

V průběhu bodu odešel senátor Gangur. 

Předseda Martinčík poukázal na název doktorského studijního programu, který je v současné 
době Ekonomika a management, a u předkládaného bakalářského i navazujícího 
magisterského studijního programu nastává zúžení na podnikovou ekonomiku a 
management. Následovala krátké diskuze. 

Předkladatel návrhu usnesení: Děkanka doc. Ing. Michaela Krechovská, Ph.D 

Návrh usnesení: 

Akademický senát FEK ZČU schvaluje anotaci návrhu záměru studijního programu Podniková 
ekonomika a management, bakalářský studijní program. 
 

Celkem přítomno senátorů:  13 Hlasů pro usnesení:  13 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO. 

  

7. Anotace návrhu záměru studijního programu pro Vědeckou radu FEK - 
Podniková ekonomika a management, navazující magisterský studijní 
program 

Děkanka Krechovská představila anotaci návrhu záměru studijního programu Podniková 
ekonomika a management v navazujícím magisterském studiu. 
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Předkladatel návrhu usnesení: Děkanka doc. Ing. Michaela Krechovská, Ph.D 

Návrh usnesení: 

Akademický senát FEK ZČU schvaluje anotaci návrhu záměru studijního programu Podniková 
ekonomika a management, navazující studijní program. 
 

Celkem přítomno senátorů:  13 Hlasů pro usnesení:  13 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO. 

  

8. Různé 

Senátor Moša se zeptal na počet přihlášek. Dr. Kunešová informovala, že v polovině března 
byla podobná čísla jako v předcházejícím roce, avšak přihlášky se přijímají až do konce března. 
Děkanka Krechovská přislíbila, že na následujícím jednání senátu budou prezentována 
konkrétní čísla. 

Další jednání pléna AS FEK se uskuteční 18. dubna 2018 a na programu bude mj. záměr 
žádosti o akreditaci studijního záměru Ekonomická a regionální geografie – navazující 
magisterský studijní program, Projektové řízení – bakalářský studijní program a Projektové a 
procesní řízení – navazující magisterský studijní program. 

Předseda Martinčík poděkoval přítomným za účast na 11. jednání AS FEK a jednání ukončil. 

V Plzni dne 16. 4. 2018 

Zapsal: Jan Pokorný 
Doplnil a schválil: JUDr. Ing. David Martinčík, Ph.D. 
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PŘEHLED USNESENÍ: 

11/1 Akademický senát FEK ZČU schvaluje program 11. jednání AS FEK. 

11/2 
Akademický senát FEK schvaluje Jana Pokorného, Alenu Vrbovou a Milana 
Svobodu členy volební komise pro tajnou volbu místopředsedy AS FEK a člena 
předsednictva za volební část akademických pracovníků. 

11/3 
Akademický senát FEK ZČU schvaluje Výroční zprávu o činnosti FEK ZČU za rok 
2017. 

11/4 
Akademický senát FEK ZČU schvaluje Výroční zprávu o hospodaření FEK ZČU za 
rok 2017. 

11/5 
Akademický senát FEK ZČU doporučuje VR FEK schválit akreditační záměr 
studijního programu Marketingové řízení. 

11/6 
Akademický senát FEK ZČU schvaluje anotaci návrhu záměru studijního programu 
Podniková ekonomika a management, bakalářský studijní program. 

11/7 
Akademický senát FEK ZČU schvaluje anotaci návrhu záměru studijního programu 
Podniková ekonomika a management, navazující studijní program. 

 
 


